

Back To School Campaign Terms & Conditions (March – April 2024)

<ol style="list-style-type: none"> 1. This Offer is applicable to Dubai First credit card customers (Cardholder(s)) 2. This Offer is valid on [credit card school fees transactions made from 1 March until 30 April 2024 ("Offer Period") 3. This Offer applies on school fees domestic payments made on the following Merchant Category Codes (MCCs): <ul style="list-style-type: none"> • 8211 (Schools, Elementary and Secondary) • 8220 (Colleges, Universities, Professional) • 8241 (Schools and Correspondence) • 8244 (Schools, Business and Secretarial) • 8249 (Schools, Trade and Vocational) • 8299 (Schools and Educational Services) • 8493 (Univ/Colleges-Private) • 8494 (University College Non-tuition) 4. Interest-free repayment plan is available for up to 12 months with a processing fee for the following periods: <ol style="list-style-type: none"> a. Three months: 1% of the eligible purchase value b. Six months: 1% of the eligible purchase value c. 12 months: 2% of the eligible purchase value 5. Minimum transaction amount to get an interest-free repayment plan on school fees is AED 1,000 6. This Offer is valid for transactions made by primary cardholders and supplementary cardholders. 7. Every AED 1,000 educational spend on Dubai First credit card during the Offer Period, qualifies the customer for 1 (one) chance in the raffle draw. 8. The raffle draw will take place on 20 May 2024 9. Total of 3 winners will win school fees back with maximum amount of AED 15,000 each as a cashback. 10. The prize amount will be credited to the winners' account as cashback within 60 days from the Offer's expiry. 11. Winners should hold an active Dubai First Credit Card at the time of draw. 12. Winners shall be contacted on the contact details registered with the bank. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. يسري هذا العرض فقط لحاملي بطاقات دبي فيرست الائتمانية (حامل / حاملي البطاقة). 2. يسري هذا العرض على مدفوعات الرسوم الدراسية على بطاقات دبي فيرست الائتمانية في الفترة ما بين 1 مارس و 30 أبريل 2024 (فترة العرض). 3. يسري هذا العرض الترويجي على مدفوعات الرسوم الدراسية داخل الدولة التي تتم تبعاً للرقم التعريفي لفئة التاجر (MCC) التالية: <ol style="list-style-type: none"> a. 8211 (مدارس ابتدائية وثانوية) b. 8220 (الكليات والجامعات والمدارس المهنية والكليات الصغيرة) c. 8241 (المدارس والمراسلات) d. 8244 (المدارس والأعمال والسكرتارية) e. 8249 (المدارس والتجارة والمهنية) f. 8299 (المدارس والخدمات التعليمية) g. 8493 (جامعات/ كليات – خاصة) h. 8494 (كليات الجامعة – غير الرسوم الدراسية) 4. خطة سداد بدون فوائد لمدة تصل إلى 12 شهراً مع رسوم إدارية لكل فترة على النحو التالي: <ol style="list-style-type: none"> أ. 3 أشهر: 1% من قيمة المشتريات المؤهلة ب. 6 أشهر: 1% من قيمة المشتريات المؤهلة ج. 12 شهراً: 2% من قيمة المشتريات المؤهلة 5. الحد الأدنى لقيمة المعاملة للاستفادة من خطة السداد بدون فوائد هي 1,000 درهم إماراتي. 6. يسري هذا العرض للمعاملات التي يقوم بها حاملي البطاقة الأساسية وحاملي البطاقة الإضافية. 7. كل 1,000 درهم من مصروفات الرسوم الدراسية على بطاقات دبي فيرست الائتمانية خلال فترة العرض، تؤهل حامل البطاقة لفرصة واحدة لدخول السحب. 8. سيتم إجراء السحب في 20 مايو 2024.
---	---

13. The winner agrees to allow the Bank to disclose his personal data and winning details in the promotion to any third party as required and as the Bank deems appropriate.
14. This Offer is not valid for reversals, refunds and transactions disputed by the customer.
15. It is the customer's responsibility to ensure that details provided to FAB are correct. Details such as mobile no. and name should be correctly updated in Bank's records.
16. The bank reserves the right, in its sole discretion, to amend/add/modify/vary/cancel and/or supplement these terms and conditions at any time without any prior notification to the bank's customer and any responsibility whatsoever on its part. Any such amendments or supplements shall be provided on the FAB/Dubai First website.
17. FAB's decision on all matters relating to campaign or any dispute shall be final and binding on all eligible Cardholder's and no correspondences in relation therewith shall be entertained.
18. FAB shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to conduct this campaign as a result of any force majeure event. A force majeure event in these terms and conditions, shall mean circumstances beyond the reasonable control of FAB including, amongst other things, acts of God, industrial disputes, pandemic, acts and regulations of any governmental authority in any jurisdiction. In such circumstances, FAB's obligations to the Cardholder shall automatically stand discharged without the need to provide notice.
19. The bank reserves the right to disqualify a customer from this promotion at any time at its sole discretion and with notice.
20. The general interest-free repayment plan scheme applies, and FAB's Master Credit Card Conditions apply which can be found at [FAB-Master-Terms-and-Conditions-for-Credit-Cards.pdf](#) ([bankfab.com](#)). In the event of any inconsistency, these Terms and Conditions shall prevail.
21. FAB does not offer or provide any warranties or accept any responsibility or liability of any kind in respect of this campaign and hereby disclaims all express or implied warranties in respect of the same.

9. العدد الإجمالي للفائزين هو 3 فائزين ، سيسترد كل منهم رسومه المدرسية بحد أقصى 15,000 درهم لكل منهم على شكل استرداد نقدي.
10. سيتم إيداع قيمة الجائز في حساب الفائزين على شكل استرداد نقدي خلال 60 يوم من تاريخ إنتهاء العرض.
11. يجب أن يحمل الفائز بطاقة ائتمانية سارية المفعول صادرة من دبي فيرست في وقت السحب.
12. سيقوم البنك بالتواصل مع الفائزين وفقاً ببيانات التواصل المسجلة لدى البنك.
13. يوافق الفائز على السماح للبنك بالإفصاح عن بياناته الشخصية و معلومات الفوز الخاصة به في العرض الترويجي إلى أي طرف ثالث حسب الإقتضاء و وفق ما يراه البنك مناسباً.
14. لا يسري هذا العرض على عمليات الاسترجاع ورد الأموال والمعاملات المتنازع عليها من قبل العميل.
15. يتحمل العميل مسؤولية التأكد من صحة التفاصيل المقدمة إلى بنك أبوظبي الأول، مثل رقم الهاتف ويجب تحديث الاسم بشكل صحيح في سجلات البنك.
16. يحتفظ البنك وفقاً لتقديره الخاص بالحق في تعديل / إضافة / تغيير / إلغاء و / أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون أي إشعار مسبق للعميل البنك، ودون أدنى مسؤولية على البنك أو أيًا من موظفيه. وسوف يتم تقديم أي تعديلات من هذا القبيل على موقع الإلكتروني الخاص ببنك أبوظبي الأول/ دبي فيرست.
17. سيكون قرار بنك أبوظبي الأول بشأن جميع المسائل المتعلقة بالحملة أو أي نزاع نهائيًا وملزمًا لجميع حاملي البطاقة المؤهلين ولن يتم النظر في أي مراسلات فيما يتعلق به.
18. لا يجوز لبنك أبوظبي الأول أن ينتهك التزاماته أو أن يكون مسؤولاً عن إجراء هذه الحملة نتيجة لأي قوة قاهرة. تعني حالة القوة القاهرة في هذه الشروط والأحكام الظروف الخارجة عن السيطرة المعقولة لبنك أبوظبي الأول بما في ذلك، من بين أمور أخرى، القضاء والقدر والنزاعات الصناعية والأوبئة والأفعال واللوائح الصادرة عن أي سلطة حكومية في أي إمارة قضائية. في مثل هذه الظروف، سيتم إعفاء بنك أبوظبي الأول من التزاماته تجاه حامل البطاقة تلقائيًا دون الحاجة إلى تقديم إشعار.
19. يحتفظ البنك وفقاً لتقديره الخاص بالحق في استبعاد العميل من هذا العرض الترويجي في أي وقت مع إشعار مسبق للعميل.
20. تطبق الشروط والأحكام الخاصة بخطة السداد بدون فوائد و

22. These Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates and the Emirate of Abu Dhabi.

الشروط الرئيسية للبطاقات الائتمانية الخاصة ببنك أبوظبي الأول والتي يمكن العثور عليها على [FAB-Master-Terms-and-Conditions](#) و [for-Credit-Cards.pdf \(bankfab.com\)](#) وفي حالة وجود أي تعارض، تسود هذه الشروط والأحكام.

21. لا يقدم بنك أبوظبي الأول أي ضمانات أو يقبل أي مسؤولية أو التزام من أي نوع فيما يتعلق بهذه الحملة وينكر بموجب هذا جميع الضمانات الصريحة أو الضمنية فيما يتعلق بذلك.

22. تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة وإمارة أبوظبي.